
 
 
 
 
Referat fra bestyrelsesmødet Tirsdag den 28. maj kl. 16.30-17.30 
i Pindstrup Børnehus. 
 

1. Introduktion for nye bestyrelsesmedlemmer – vi gennemgår oplæg omkring 
bestyrelsens rolle og opgaver.  

 
 

2. Evaluering af forældremødet d. 23. april:  
Der var enighed om at det var en rigtig god måde at starte med fælles spisning og 
dejligt at der var tid til at tale med hinanden og have erfaringsudveksling.  
Giver en drøftelse af tildelingsmodellen samt antal pladser til rådighed på 
specialområdet. Gitte orienterer om at der er pt. en beslutning i kommunen om de max. 
14 pladser og at kapaciteten i fht. vores fysiske rammer er presset hvis vi kommer over.  
Kunne måske have været godt med lidt mindre grupper ved bordene. Kan evt. også 
godt udvides med en halv time mere.  

 
3. Orienteringspunkter – Nyt fra: 

 
o Bestyrelsen: Ønske om et arrangement for hele huset med fælles spisning– 

Sanne og Michelle vil arbejde videre på et arrangement den 20. september.  
 

o Personalet: Der er slået tidsbegrænsede stillinger op på specialområdet.  
o Lederen:  

▪ Dialogmøde for dagtilbud d. 3. september, kl. 17-19. Lene deltager for 
Gitte, da hun er på orlov, Sanne, Bente og evt. Michelle deltager.  

▪ Budget 2025 – Overblik over høringsperioden mv. Vi drøfter hvad der evt. 
kan komme af reduktionsforslag og mødet om høringssvaret afholdes 
sammen med skolen i august. Lone kommer med forslag til 
mødetidspunkter på det fælles møde senere i dag.  

▪ Tilbygning – status: Gitte orienterer om status – vi afventer 
byggesagsbehandlingen inden opstart.   

 
 

• Evt. 
 
 


